
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 8. marts 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 125
Vil ministeren tage initiativ til at sikre, at der fremover bliver uddannet flere sy-
geplejersker med specialet sundhedsplejerske for at imødekomme den man-
gel på sundhedsplejersker, som der advares om i debatindlægget ”Manglen
på sundhedsplejersker skal løses nu”, Frederiksborgs Amts avis den 7. marts
2017?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marlene Harpsøe (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marlene.Harpsoe@ft.dk og til
lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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